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Proszę o odpowiedź w sprawie: 

Jakie było zużycie energii elektrycznej dla oświetlenia ulicznego w naszym 

mieście , w latach 2017-2020? Proszę o podanie danych obejmujących zużycie w kWh, 

dla każdego roku osobno, w zestawieniu proszę wyodrębnić wartości zużycia energii dla 

nowo powstałych latarni w każdym roku_ 

Z poważaniem 

Dominik Szustakiewicz 


